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Söråkers Båtsällskap, Båthamnsgatan 30,  860 35 Söråker, Bg: 300-0882, Telefon klubbstugan: 060-402 60 

 

Protokoll styrelsemöte 2023-10-16 
 
Plats: Klubbstugan  
Tid: 18,30-20,00 
Kallade:   

• Styrelsens ledamöter och suppleanter 
• Hamnkaptener vatten och land  
• BAS-ansvarig 

Namn Roll Närvarande 
Anders Åström Ordförande Ja 
Folke Nyström Vice Ordförande Ja 
Per Edén Kassör Ja 
Yvonne Westerlund Sekreterare Nej 
Morgan Evensson Ledamot Nej 
Lars Berntzén Suppleant Nej 
Roine Pettersson Suppleant Nej 
Martin Eklund Hamnansvarig Land Ja 
Tomas Sandberg Hamnansvarig Vatten Ja 
Claes Åkerlund BAS-ansvarig Ja 

 
 
Ärende Förslag och underlag Föredragande 

på mötet 

§ 1 Öppnande 
 

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet Anders 

§ 2 Dagordning 
 

Mötet godkände dagordningen Anders 

§ 3 Föregående 
protokoll 2023-09-18 
 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna 
Kvarstående punkter från föregående protokoll: 

• Grävningen utförd men återfyllning återstår tills 
fundament och stolpar kan sättas upp för anslutning av 
el och vatten. 

• Bustern ännu inte reparerad (Styrning och motorservice) 
• 100-bryggan pågående reparation av förankring. 

Kättingar inköpta och skall fästas 
• Marken vid utrustningsbryggan delvis återställd, ev 

pålning i samband med arbetet med nya kranbassängen 

Anders 
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§4 Status inför Städdag 
och Vinterställning av 
Hamnen 

Arbetsfördelning 
- Tomas förbereder arbetsfördelningen och kontaktar Lars 

Cox som reserv för traktorkörning. 

Tomas 
 

§5 Grävarbeten? Status, Några Nyheter? 
- Enl. §3 Föregående protokoll 

Clas, Martin, 
Per 

§6 Projekt Muddring 
samt nya 
sjösättningskajen 

- Status? 
Lars Erik Larsson MBT har konsulterats. 
MBT har erfarenhet från tidigare projekt med stockpålning och 
muddringsarbeten. 
De har aviserat ungefärlig prisnivå för arbetspråm, arbetskraft 
och pålningshammare. 
Tillkommande behov är grus-material, trästock samt grävare 
med lång sticka och förare. 
Claes och Anders ordnar möte med parterna  (MBT samt 
entreprenadfirma för att få en mer specifik plan samt 
kostnadsbudget. 
Det är inte troligt att arbetet kan starta förrän hösten 2024. 
Förslag kan ev. presenteras till nästa möte! 
 

Claes, Anders 

§7 Årets Torrsättningar 
Uppföljning! 

Status Kran, Uppställning och förare, Ny kabel etc! 
Ny Stållina inköpt genom Håkan Nordin, ingen faktura har 
synts till men priset ligger kring 20.000:- 
Kranen går bättre nu med nya linan och samtliga båtar är nu 
torrsatta med undantag för två som ombesörjer eget lyft och 
transport. 
Oljan i kranen är kontaminerad av vatten och planeras att tappas 
ur och förvaras i tank i varmutrymme där vattenavskiljning kan 
ske under vintern. Martin och Folke ordnar Plasttank, Pirra och 
pump för ändamålet. 

Folke 

§8 Lagning förankring 
100-bryggan 

Status? 
Enl. §3 Föregående protokoll 

Tomas & 
Martin 

§9 Ekonomi och 
betalningar 

Status Betalningar, Medlemmar som inte betalat?! 
Claes, Tomas och Per föredrog faktureringsläget samt 
bokföringsläget. Resultatet fram till sista augusti var ungefär 
samma som förra året trots ca 50.000:- mindre i intäkter från 
medlemmar. Detta balanseras av minskade kostnader jämfört 
med förra året. 
Anders författar ett brev till de medlemmar som meddelas 
uteslutning pga obetalda fordringar (medlemsavgift och andra 
avgifter) trots påminnelser. Breven skickas med post av 
kassören till berörda. 

Per och Claes 
Anders 

§10 Nästa möte Måndag 13/11 18.30-20.00 Alla 
§11 Övriga frågor Folke föredrog påbud från kommunen om avfallshantering.  

SBS kommer att hävda samma procedur som tidigare och 
Anders och Folke deltar i ett sk ”Samrådsmöte” med 
kommunen. Mötet kommer att samordnas med de andra 
båtklubbarna i Fagervik och Vivstavarv. 
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Folke har lämnat in ”Medborgarförslag” om att kommunen 
bekostar en latrintömningsanläggning för båtar i Åkeröviken. 
 
Claes meddelade att Kamerautrustningen nu är i drift och 
fungerar. Dock saknas manualer så att alla funktioner kan 
användas över internet och telefonuppkoppling. 
 
Gunilla Ojala och Timrå Kustvandring anordnar vandring längs 
Söråkersstranden 4/11 med nedsläckt strandpromenad och 
kantar gångvägen med marschaller och grillplatser. Folke och 
ev. Martin med respektive bemannar grillplatsen närmast 
klubben för att hålla elden levande kl 17-19. 
Anders kontrollerar med Trivsel/Stuggruppen om det går att 
flytta Pubaftonen till samma kväll! (Alternativt om det finns 
arrangemang för den planerade Pubaftonen den 11/11) 
 
 

§12 Mötet avslutas Ordföranden förde protokollet och avslutade mötet. Anders 
 


